
 

 

REFERAT nr 
2/13 
 

Sør-Varanger 

Travlag 

  

Tid: (dato, fra kl til kl): 5.3.13 Sted: Bilteknikk 

Innkalt av:  Karina   

Ordstyrer: Lisbeth Refere
nt: 

Lisbeth 

Deltakere: 

 

 

Siri, Mari, Stig, Lisbeth. 

Bjørge kom ca kl 20.00 

 Forfall: Karina, Bjørge 

Ikke møtt:    

 

 

Sa
ks 
Nr: 

Sak Vedtak/konklusjon: Ansvarli
g/tidsfris
t 

    

1. Referat fra forrige 

styremøte 

Gjennomgått. Merknader: 

Vedtak: Referat godkjent. 

 

2. Oppfølgingssaker Siri gjort en fantastisk jobb med å få hjemmesiden 

opp å gå. 

Vi har hatt sosialt med Harstad løp på Kiwikiosken 

en gang og forsøkt en gang til men interessen var 

ikke der. 

Referat fra ponnigruppa ble lest opp.  

Siri følger opp saken med å få dobbelseters vogner 

hit.  

 

3. Bane- og løpskomite Banekomite: Utsettes til neste møte. 

Løpskomite: Mari Derås og Bjørge Pedersen 

 

4.  Løp 10. mars Det blir bare ett ponniløp. Ingen påmeldte hester, 

men vi har fått melding om at det kommer noen 

hester. 

Funksjonærer: Linda Pedersen instruktør,Torhild 

Ackermann instruktør,  Vidar Tomassen 

hovedstarter, Svein Engebretsen 

tidtaker/måldommer,  Lisbeth Varsi dommer. 

 

5. Ponnikurs søknader Inspirasjonskurs for ponni instruktører 22.-24. mars 

Starum utsatt til høsten. Torhild Ackermann har 

søkt – tas opp i ponnigruppa og styret får innstilling 

derfra. Det må opplyses om instruktørene har vært 

på slikt kurs i fjor. 

Ponniseminar Gardemoen 13. april: Torhild har 

meldt sin interesse og Linda med forbehold.  

7.3 
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Vedtak: Styret innstiller på at vi sender en voksen – 

denne gangen blir det Torhild siden det er 

usikkerhet om Linda kan. Neste kurs reiser Linda. 

6. Hestens dag Forslag om 14. september, Pasvik travpark. 

Vi undersøker med Harstad og omegn travlag  

hvordan de har gjort dette. Budsjett ble delvis satt 

opp og revideres og sendes inn. 

     20.3 

7.  Søke kommunen om 

midler 

Lisbeth søker     15.3            

8 Ref NNTF GF/Totonor GF Karina refererer på medlemsmøte den 11. mars.–   

9 Invitasjon til Pinseløpet. Det ble diskutert hvordan vi vil ha det. Mari 

kommer med forslag som sendes Ragnar. 

 

10 Eventuelt Målestav til ponni instruktørene: Ponnigruppa får 

ansvar for å undersøke om vi kan få kjøpt en til 

laget og prisen. 

Budsjett til ponnigruppa: Vedtak: Ponnigruppa må 

søke styret om penger til eventuelle arrangement. 

Hjemmesiden: Siri informerte 

Medlemsregisteret: Siri informerte 

Annonsesalg: Det er solgt noen annonser. 

Medlemsmøte 11. mars på Kiwikiosken: Karina 

kontakter Amer på Kiwikiosken. Stig ordner med 

annonse i SVA og tar med kaffetrakter.  Lisbeth 

kjøper kaffe og kopper.  

 

 

 

Neste 
Møte: 

15. april på bilteknikk kl 19.00. Karina innkaller. 

Dato:  

Referent 

Sign 

Møte hevet kl. 21.20 

 

 

 


